
علمی -آموزشی 4
گــروه علمی و آموزشــی- 
نحــوه ســهمیه بندی و امتیازدهی در 
بزرگ ترین آزمونی که خیلی ها هنوز 
معتقدنــد نقــش تعیین کننــده ای در 
آینده فرزندان شــان دارد، سال هاست 
پیچیده و مبهم باقی مانده است درباره 
سهمیه بندی کنکور انتقاد های بسیاری 
مطــرح بوده و حتی برخی آن را نوعی 

رانت خواری و تبعیض می دانند.
همه ســاله موضوع سهمیه های 
مهم تریــن  از  یکــی  دانشــگاهی، 
موضوعاتی است که ذهن دانشجویان، 
خانواده هــای آن هــا و کارشناســان 
آموزشــی را به خود مشغول می کند.  
وقتی اسم سهمیه ها به گوش می رسد 
دلهره ای در وجــود تمامی داوطلبان 
کنکــوری نمایان می شــود و آن ها با 
ترس و لرز بــرای قبولی در کنکور به 
صورت شبانه روزی درس می خوانند 
و تســت می زنند تا یک وقت سهمیه 
داران باعــث بر باد رفتــن آرزو های 
آن ها نشوند، در مقابل برخی از دانش 
آموزانی هم که سهمیه دارند با خیالی 
آسوده روز ها و شب های سال کنکور 
خود را ســپری می کنند و برای قبولی 
در دانشگاه چشمشان به همان شرایط 
ویژه اســت. اما در آن ســوی داستان 
بحثی دیگر درباره دانشجویان  مطرح 
اســت؛ موضوعی مهــم تخت عنوان 
ســهمیه اســتاد زادگی که مستقیما به 
والدین دانشجویان ارتباط دارد.   وقتی 
دانش آموزی بــا رتبه های نجومی در 
دانشگاه های اســتان ها قبول می شود، 
می توانــد  از ویژگی هیئت علمی پدر 

یا مادر خود در دانشــگاه استفاده کنند 
و خــود را بــرای تحصیــل در مقطع 
کارشناســی یــا ارشــد و دکتری به 

دانشگاه های معتبر کشور برسانند.
یعنی، این افراد می توانند با توجه 
به اینکه پدر یا مادرشــان عضو هیئت 
علمی دانشگاه هستند، محل تحصیل 
خود را بر فرض از دانشــگاه اصفهان 
بــه تهران انتقــال دهند یــا اگر آن ها 
در دانشــگاهی رشــته پیراپزشکی یا 
دامپزشکی قبول شده اند و رتبه شان با 
نفر آخر رشته پزشکی دانشگاهی دیگر 
همخوانی داشــته باشد، رشته  خود را 

تغییر دهند و پزشک شوند.
سهمیه، بحثی جدا ناپذیر از 

کنکور
باید گفت که مســئله سهمیه ها 
همیشه جزو جدایی ناپذیر از ماجرای 
قبولی در کنکور اســت و  آن هایی که 
به هر نحوی ســهمیه دارند به صورت 
تمــام و کمال از آن اســتفاده می کنند 
و کســانی هم که فــارغ از این ماجرا 
هستند، می دانند که حتی اختلاف یک 
رقم در رتبه کنکور می تواند جای  آنها 
را به یک دانش آموز ســهمیه ای بدهد. 
موضوع ژن های خوب در ایران جزو 
مناقشات و مســائل همیشگی کشور 
بــوده  اســت؛ به صورتــی که برخی 
از فرزنــدان اعضــای هیئت علمی و 
استادان می توانند بدون اندکی تلاش 
برای قبولی در دانشگاه از سهمیه های 
پدر یا مادر خود اســتفاده کنند و برای 
تحصیــل در بهترین دانشــگاه های 
کشور آماده شوند. فقط کافی است که 

اســتادزاده باشید تا با درخواست پدر 
یــا مادرتان که از اعضای هیئت علمی 
دانشگاه های معتبر کشور هستند، محل 
قبولی خود را از دور افتاده ترین شهرها 
به دانشــگاه های معتبر  انتقال دهید و 
خیال خــود را به واقعیت تبدیل کنید 
و اینجاست که استادزاده ها هم همانند 
آقازاده ها ژن های خوب این سرزمین 

محسوب خواهند شد.
تفویــض اختیار دربــاره نقل و 
انتقال فرزنــدان اعضای هیأت علمی 
تحت عنــوان مصوبه »تفویض اختیار 
در خصــوص نقل و انتقــال فرزندان 
اعضای هیئت علمی« بنا به پیشــنهاد 
مــورخ ۱۳۹۲/۳/۲۵ وزرای علــوم، 
تحقیقــات و فنــاوری و بهداشــت، 
درمان و آموزش پزشــکی در جلسه 
۷۳۵ مورخ ۱۳۹۲/۴/۲۵ شورای عالی 
انقــلاب فرهنگی به تصویب رســید 
و ابلاغ شــد که  هرگونــه اختیارات 
مربــوط به تصمیم گیری درخصوص 
نقل و انتقــال فرزندان اعضای هیأت 
علمی دانشــگاه ها و مراکز آموزشی و 
پژوهشی که در آزمون های سراسری 
ورود به دانشگاه ها و مراکز آموزشی و 
پژوهشی پذیرفته می شوند، به وزرای 
علوم، تحقیقات و فناوری و بهداشت، 
درمــان و آموزش پزشــکی و رئیس 
دانشگاه آزاد اسلامی تفویض می شود.
تنها بحث انتقــال فرزندان 
هیئــت علمی مطرح اســت، نه 

تغییر رشته!
جــواد محمدی دبیر هیئت عالی 
جذب اعضای هیئت علمی شــورای 

عالی انقلاب فرهنگــی درباره رانت 
خواری اعضای هیئــت علمی اظهار 
کــرد: انتقال فرزنــدان اعضای هیئت 
علمی از دانشگاه به دانشگاه تشکیلاتی 
برای آن ها به شــمار می آید و  اعضای 
هیئــت علمی باید حمایت شــوند تا 
کمکی به رشد و بالندگی کشور داشته 
باشــند و وزارت خانه ها در این زمینه 
تلاش کرده اند تا فرزندانشــان بتوانند 
مستقل شوند و این موضوع کمکی به 
ماندن اعضای هیئت علمی در کشور 
است. مقایســه حقوق اعضای هیئت 
علمی ایران با کشــور های دیگر نشان 
از تفاوت زیاد بین آن ها دارد؛ لذا برای 
تشــویق اعضای هیئــت علمی برای 
پیشرفت کشور و ماندن در ایران چنین 
ضابطه ای وجود دارد؛ این قانون دارای 
درصد امتیازاتی اســت و فردی که در 
رشته ای درس می خواند نمی تواند در 
زمان انتقال رشــته دیگری را انتخاب 
کنند تغییر رشته فرزندان اعضای هیئت 
علمی برای انتقال به دانشگاه های دیگر 
در سال گذشته منتفی شد و هم اکنون 
تنها بحث جا به جایی و انتقال فرزندان 
آن ها مطرح اســت که این موضوع از 
ســهمیه داوطلبان کنکوری ســازمان 
ســنجش هم کم نخواهد شد. م برای 
مثال دانشــگاه علوم پزشکی تهران در 
کنکور ۱۴۰۰ به پذیرش ۱۵۰ دانشجو 
اقدام می کند و اگر فرزند عضو هیئت 
علمی این دانشــگاه در دانشگاه علوم 
پزشــکی اصفهان پزشــکی خواند، 
می تواند به دانشــگاه علوم پزشــکی 
تهران انتقال یابد که در اینصورت یک 

نفر به آن رقم ۱۵۰ نفر اضافه خواهد شد 
حتــی اگر فردی در اصفهان هم عضو 
هیئت علمی باشد و فرزند او در تهران 
درس بخوانــد خیلی راحت می تواند 
او را از تهــران بــا اصفهان برای همان 
رشته منتقل کند؛ بنابراین این موضوع 
دو طرفه اســت. محمدی با بیان اینکه 
انتقال فرزندان اعضای هیئت علمی از 
دانشگاه به دانشگاه باعث کاسته شدن 
ســهمیه مصوب دانشگاه ها نمی شود، 
تاکیــد کرد: این موضوع تشــکیلاتی 
برای اعضای هیئت علمی است تا آن ها 
تشویق شوند و در کشور بمانند تا برای 
رشد و بالندگی کشور تلاش کنند. این 
موضــوع که افراد بــرای تامین منافع 
مالــی خود تلاش کننــد، اصلا بحث 
غیر معمولی نیســت، اما برای اعضای 
هیئت علمی دانشــگاه ها پســندیده 
نیست که از رانت استفاده کنند، گفتنی 
است که این موضوع نه تنها برای نظام 
آموزش عالی کشــور ضرر و زیان به 
همراه خواهد داشت، بلکه خواسته یا 
ناخواسته زبان دانشگاهیان و اعضای 
هیئت علمــی را در نقــد و رد دیگر 
ساختار های معیوب و فاسد تضعیف 
می کند. یک علــت بی تاثیری انتقاد ها 
همین هاســت. بســیاری از استادان 
محترمی که به ســاختار رانتی کشور 
اعتراض می کنند، تاکنون به این امتیاز 
غیرموجه نپرداخته اند و آن را مسکوت 
می گذارند. متاســفانه باید گفت رانت 
شاخ و دم ندارد، همین امتیاز یک رانت 
مهم اســت آن هم از انواع رانت های 

موذی و زیان آور!

تبعیض علمی استاد زادگی در ایران؛

وقتی ژن های برتر در دانشگاه های 
معتبر کشور تحصیل می کنند

سهمیه در کنکور ابهام آمیزترین بحثی است که بر سر آن مناقشات بسیاری وجود دارد و سال هاست که 
روی آن اعتراضات زیادی صورت می گیرد.

گروه علمی و آموزشــی- یک 
بالگرد کوچک تمام الکتریکی با ۷ ملخ 
در قســمت انتهایی و یک ملخ اصلی 
در بــالای خود، هدایتی کامل را ممکن 
می کند و می تواند تــا ۲۷ دقیقه پرواز 
کند. یک بالگرد جدید تمام برقی دارای 
هفت ملخ در قسمت دم است تا هدایت 
پذیــری کاملی را در اختیار خلبان قرار 
دهد. مخترع آن کــه در یوتیوب با نام 
"OskarRDA" شــناخته می شود، 
این بالگرد تمام الکتریکی را با مجموع 
هشت ملخ ساخته و به نمایش گذاشته 
اســت که نحوه عملکرد آن چشمگیر 
اســت.بالگردهای فــوق پیشــرفته 
 Bell" ارتش ایــالات متحده ماننــد
Invictus ۳۶۰" کــه اخیراً رونمایی 
شده اســت تا اولین بالگرد هیدروژنی 

سرنشین دار جهان، همگی بالگردهای 
مدرن و چشــمگیری هستند و در این 
میان، مشــاهده پروژه هایی نظیر آنچه 
"OskarRDA" ســاخته است نیز 
به معنای واقعی کلمه ســرگرم کننده و 
چشمگیر است.این مخترع در یکی از 
جدیدترین ویدئوهای خود، این بالگرد 
برقــی را در حالی که وجود هفت ملخ 
در قســمت دم آن جلب توجه می کند، 
در حالت پرواز نشــان می دهد.گفتنی 
اســت که دم اصلی این بالگرد به مانند 
بالگردهای سنتی، تنها یک ملخ داشت 
کــه این مخترع تصمیــم گرفت برای 
هدایــت پذیری کامل و بی نقص آن، ۶ 
ملــخ دیگر نیز به آن اضافه کند.هر یک 
از این ۷ ملخ کوچک در قســمت دم، 
به صورت جداگانه توسط موتورهای 

الکتریکی جداگانه تغذیه می شوند. این 
در حالی اســت که ایــن بالگرد تنها به 
چهار موتور ۵۰۰۸ یا ۵۰۱۰ با ملخ های 
۴۵ سانتیمتری نیاز دارد تا نیروی محرکه 
قابل مقایسه با یک بالگرد سنتی را ارائه 
دهد، اما داشتن سه موتور اضافی باعث 
می شــود این بالگرد، پروازی ایمن تر 
داشته باشد. به عنوان مثال، در صورت 
خرابی و از کار افتادن یک یا دو موتور، 
خلبان می تواند بدون مشکل و با خیال 

راحت روی زمین فرود بیاید. ظرفیت 
باتری این بالگرد ۷.۸ کیلووات ساعت 
اســت، بدین معنی که هنگام صعود و 
معلق ماندن، قــدرت مورد نیاز آن ۲۱ 
کیلو وات اســت، بنابراین باتری آن ۲۲ 
دقیقه در این حالت دوام خواهد آورد. 
اما در هنگام پرواز مستقیم با سرعت ۲۰ 
کیلومتر در ساعت، قدرت مورد نیاز آن 
۱۷ کیلو وات است که بنابراین باتری آن 

۲۷ دقیقه دوام خواهد آورد.

گروه علمی و آموزشی- معاون 
سابق آموزش متوسطه وزارت آموزش 
و پــرورش گفت:در چند ســال اخیر 
هدایــت تحصیلی به طور کامل تحت 
تاثیر رشــته پزشــکی در جامعه قرار 
گرفته است. علی زرافشان معاون سابق 
آموزش متوســطه وزارت آموزش و 
پرورش در خصوص اهمیت استعداد 
یابی و هدایت تحصیلی دانش آموزان با 

اشاره به اینکه استعداد یابی در آموزش 
و پــرورش در دو بخش اتفاق می افتد، 
اظهــار کرد: یکی از مــوارد مربوط به 
برنامــه ای موســوم به طرح شــهاب 
)شناسایی و هدایت استعداد های برتر( 
است، این طرح در واقع بعد از تصویب 
سند راهبردی نخبگان کشور در شورای 
عالی انقلاب فرهنگی در ســال ۱۳۹۰ 
تصویب شــد و با توجــه به این طرح  

باید اســتعدادهای متنوع دانش آموزان 
شناسایی شود و دانش آموزان بر مبنای 
استعداد هایشــان  حمایت و هدایت 
شوند.  این طرح از دوره ابتدایی شروع و 
تا دوره اول متوسطه ادامه دارد، متاسفانه 
این طرح در مرحلــه تعمیم به منظور 
اینکه همه دانش آموزان را در بر بگیرد، 
تا حدودی دچار مشکل شد. زرافشان 
افــزود: اگر طرح شــهاب به صورت 
سراسری برگزار شود دانش آموزان از 
پایه اول ابتدایی که وارد مدرسه می شود، 
کارنامه ای را با عنوان کارنامه تفضیلی 
دارد کــه در این کارنامــه معلم، دانش 
آموزان را بر اساس استعداد ها و توانایی 
هایشان در طول سال، شناسایی می کند 
و بر مبنای همین موضوع دانش آموز را 
در هنگام انتخاب رشته یا انتخاب شغل 
آینده راهنمایی می کند. در سند تحول 
بنیادین هم وزارت آموزش و پرورش 

به تطبیق نظام جامع مشاوره و هدایت 
تحصیلی مکلف شده است و بر مبنای 
این موضوع باید اســتعداد یابی دانش 

آموزان انجام شود.
ســیطره پزشک محوری بر 
رونــد هدایــت تحصیلی دانش 

آموزان
زرافشــان افزود: نکتــه ای که در 
موضوع هدایت تحصیلی و اســتعداد 
یابــی دانش آموزان وجــود دارد، این 
است که آموزش و پرورش برای کمک 
بــه هدایت تحصیلی دانش آموزان چه 
خدماتــی را ارائه می کنــد، اما انتخاب 
رشته و هدایت تحصیلی دانش آموزان 
از ۲ عامل دیگر تاثیر می پذیرد یکی از این 
موارد فرهنگ اجتماعی جامعه و دیگری 
بررسی این موضوع از جانب خانواده ها 
اســت. در چند ســال اخیــر هدایت 
تحصیلی به طور کامل تحت تاثیر رشته 

پزشکی در جامعه قرار گرفته است، به 
دلیل اینکه پزشــکان در جامعه هم از 
موقعیت اجتماعی بالاتری برخوردارند 
و هم میزان درآمد بالاتری دارند همین 
موضوع باعث شــد که دانش آموزان و 
خانواده هایشان بیشتر تمایل پیدا کنند 
به این موضوع کــه دانش آموزان را به 
سمت رشته تجربی و پزشکی هدایت 
پیدا کنند. معاون سابق آموزش متوسطه 
وزارت آموزش و پرورش با اشــاره به 
اینکه در صورت نبود هدایت تحصیلی 
به استعداد و علاقه دانش آموزان توجه 
نمی شــود گفت: به همین دلیل با بروز 
این مشکلات به استعداد و علاقه دانش 
آمــوزان توجه ویژه ای نمی شــود، به 
طوری که ممکن است آزمون ها نشان 
می دهد که دانــش آموزی ذوق هنری 
دارد یــا دانش آموزی ذوق ادبی دارد و 
استعداد او در این جهت قوی است، در 

این شرایط فشار اجتماعی که به دانش 
آموز و خانواده وارد می شود دانش آموز 
را مجبور می کند تا از استعداد های خود 

صرف نظر کند.
تحلیــل شــخصیت دانش 
آمــوزان بنیانی بــرای انتخاب 

رشته 
او افزود: ســال اولی که موضوع 
تغییر نظام ساختاری اتفاق افتاد و دانش 
آموزان وارد پایه نهم شــدند و قرار شد 
بحــث هدایت تحصیلی دانش آموزان 
اتفاق بیفتد، آموزش و پرورش ســعی 
کرد به این آزمون ها توجه ویژه ای کند و 
فضای ویژه ای به وجود آمد که در آن گفته 
شده است که انتخاب رشته حق اولیا و 
دانش آموزان است و آموزش و پرورش 
صرفا نقش توصیــه به دانش آموزان و 
خانواده ها را دارد. زرافشان در خصوص 
ویژگی های فرم هدایت تحصیلی دانش 
آموزان بیان کرد: فرم هدایت تحصیلی 
که شامل نمرات، سوابق تحصیلی، نتایج 

آزمون ها و نظرات مشاور مدرسه است، 
به طوری تنظیم شده است که گزینه های 
پیشــنهادی را دانش آموز و خانواده او 
اعلام می کنند، امــا در نهایت تصمیم 
گیری برای ادامه و ثبت نام در گزینه های 
پیشنهادی یا موارد دیگر، بر عهده خود 
دانش آموز و خانواده او گذاشــته شده 
است؛ بنابراین در حال حاضر اگر آمار 
داوطلبان کنکور را مشــاهده کنیم در 
ســال های اخیر تقریبا تعداد داوطلبان 
رشته تجربی ۲ برابر ظرفیت دانشگاه ها 
بود، ولی تعداد داوطلبان رشته ریاضی 
و انســانی کمتر از ظرفیت دانشگاه ها 
بود و دانش آموزان بدون رقابت در هر 

رشته ای می توانستند وارد شوند. 
موضوعی که بایــد جامعه به آن 
توجــه کند، این اســت که آزمون های 
اســتعداد و رغبتی که از دانش آموزان 
گرفتــه می شــود، بر اســاس تحلیل 
شخصیت دانش آموزان اتفاق می افتد 
و اگر خانواده ها بــه نتایج آزمون های 

گرفته شده از دانش آموزان توجه کنند 
دانش اموز به ســمت رشته ای خواهد 
رفت که در آن زمینه استعداد و توانایی 
دارد و همچنین نســبت به رشته ای که 
در آن تحصیــل می کند علاقه و رغبت 
کافــی را دارد، بنابرایــن همــه دانش 
آموزان مســتعد به ســمت یک رشته 
خاص هدایت نمی شوند. معاون سابق 
آموزش متوســطه وزارت آموزش و 
پرورش تصریح کرد: هدایت تحصیلی 
علاوه بــر این که یک موضوع تعلیم و 
تربیتی اســت، یک مســئله کلان ملی 
است که باید به آن توجه ویژه ای شود، 
به همین دلیل طرح هدایت تحصیلی را 
موضوعی می دانند که به طور پیوسته از 
دبســتان شروع شده و تا پایان دانشگاه 
ادامه پیدا می کند، علت این موضوع هم 
این است که هنگامی که دانش آموز بر 
اســاس استعداد و رغبت خود هدایت 
نمی شود در طول دوران تحصیل شاهد 

تغییر رشته های مکرری هستیم.

گروه علمی و آموزشی- فاکس 
کان نامی است که همواره کنار اپل و 
بویژه آیفون این کمپانی حضور داشته 
اســت. فاکس کان به عنوان یکی از 
بزرگترین کمپانی های فناوری محور 
جهان طرف قرارداد دیگر شرکت های 
بــزرگ فــروش رایانــه و قطعات 
الکترونیکی مانند آمــازون، دلِ، اپل، 
گوگل، سونی، اچ پی، نوکیا، موتورلا، 
مایکروســافت، سیســکو و .. بوده 
است. ۷۵ درصد محصولات شرکت 
آمریکایی اینتل و درصد بسیار بالایی 
از محصولات کمپانی های اپل، دل و 
صدها شرکت دیگر را تولید می کند 
و بطور خــاص به عنوان تولیدکننده 
آیفون شناخته می شود. اکنون خبری 
روی خط رســانه ها قــرار گرفته که 
طی آن ۳ محصول خودرویی فاکس 
کان معرفی می شود. فاکس کان مدل 

سی، مدل ایی و مدل تی خودروهای 
مذکور هستند که از منظر نامگذاری 
شباهت زیادی به رویکرد تسلا دارند.

گروهی از کارشناســان حوزه 
خــودرو نیز این نامگــذاری را الگو 
بــرداری تاریخی از فورد می دانند که 
ســال های دور مدل سی و مدل تی 

را روی خط تولید خود داشته است.
بــه هــر ترتیــب خودروهای 
الکتریکی فاکس کان برای سال ۲۰۲۳ 
وارد بــازار خواهند شــد و احتمالا 
تایوان اولیــن میزبان آنهــا خواهد 
بود. مــدل C در کلاس کراس اوور 
کامپکت، مدل E در کلاس ســدان و 
مــدل T به عنوان اتوبوس روی خط 
تولید فاکس کان قرار می گیرند. جالب 
آنکه تولیدکننده آیفون، خط تولید یک 
استارت آپ خودرویی در آمریکا را 
خریداری کرده بود که احتمالا مونتاژ 

این محصولات جدیــد آنجا دنبال 
خواهد شد.  همچنین در ماه اگوست 
سال جاری میلادی، فاکس کان یک 
کارخانــه تولید چیپ رایانه ای را نیز 
در تایوان خریداری کرد که این مکان 
نیز پتانسیل مشارکت در پروژه تولید 

خودروی مذکور را خواهد داشت.
برند مورد نظر فاکس کان برای 
این محصــولات نیز "فاکس ترون" 
اســت. فاکس کان اشــاره می کند 
که طراحی ســدان E در همکاری با 
اســتودیوی پینین فارینا انجام شده 
است. هرچند فاکس کان از همکاری 
با یک استودیوی مطرح طراحی می 
گوید اما این سدان که هنوز تصاویری 
از نمای عقب آن منتشر نشده؛ شباهت 
زیــادی به هموطن چینی خود یعنی 
هــان ایی ویی دارد . یک نکته جالب 
دیگر در رونمایی از سدان فاکس ترون 

به رینگ های آن مربوط می شــود که 
اگر دقت کنید شباهت زیادی به الگوی 
رینگی دارد که در لوســید ایر استفاده 
شده است. معرفی لوسید ایر را نیز می 
توانید اینجا در گروه خودروی عصر 
ایران مطالعه کنید. به رغم آنکه انتظار 
بسیار زیادی از حضور نام پینین فارینا 
در یــک پروژه خودرویی می رود اما 
سدان جدید فاکس کان هیچ شاخص 
جدیدی یا خلاقانه ای را در طراحی 
ارائــه نمی کند. اطلاعاتی در رابطه با 
ویژگی های پیشرانه این محصولات 
توســط کمپانی تایوانی منتشر نشده 
اســت. اما منابع خبــری نزدیک به 
فاکس کان جزئیاتی در رابطه با کراس 
اوور الکتریکی را منتشــر کرده اند که 
به شاخص صفر تا ۱۰۰ کیلومتر برابر 
با ۳.۸ ثانیه و برد حرکتی ۷۰۰ کیلومتر 

با یکبار شارژ کامل اشاره دارند.

ابداع یک بالگرد کوچک برقی ۸ ملخه!

سال ۲۵۰۰ انسان ها چهره دیگر زمین را خواهند دید

تولید کننده »آیفون« و معرفی 3 خودروی جدید
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موضــوع ژن هــای خــوب در ایــران جــزو مناقشــات و مســائل همیشــگی کشــور 
بــوده  اســت؛ بــه صورتی کــه برخــی از فرزنــدان اعضای هیئــت علمی و اســتادان 
می تواننــد بــدون اندکی تلاش بــرای قبولی در دانشــگاه از ســهمیه های پــدر یا مادر 
خــود اســتفاده کنند و بــرای تحصیل در بهترین دانشــگاه های کشــور آماده شــوند.


